
 

Czarna, 30-10-2023 

Protokół Nr XLVII/2023 

z Sesji Rady Gminy Czarna 

w dniu 27 października2023r. 

 Posiedzenie Rady Gminy trwało od godziny 9:00 do godziny 10:40 w Gminnym Domu 

Kultury w Czarnej. Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Jan Podraza. 

Radni obecni na sali obrad:         

1. Banach Krzysztof; 

2. Bargiel Elżbieta; 

3. Borukało Barbara 

4. Chmielewski Marek; 

5. Czerwonka Radosław; 

6. Dudka LeAnn; 

7. Korżyk Marek; 

8. Faber Adam; 

9. Magusiak Monika 

10. Maj Danuta; 

11. Podraza Jan; 

12. Sokalski Zbigniew; 

13. Sopel Bartłomiej, 

14. Steciuk Sylwia; 

15. Wierciński Władysław. 

W załączeniu imienna lista obecności radnych. 



1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad: 

Przewodniczący Rady Gminy Jan Podraza na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 

1990r. o samorządzie gminnym (Dz. U z 2023 r. poz. 40 ze zm.) otworzył   

XLVII Sesję Rady Gminy Czarna. 

Przewodniczący Rady powitał wszystkich Radnych, Pana Bogusława Kochanowicza Wójta 

Gminy, Panią Małgorzatę Bartnik Zastępcę Wójta Gminy, Panią Jadwigę Gąbkę Skarbnik 

Gminy, Panią Danutę Kornagę Dyrektor Szkoły Podstawowej w Czarnej, Pana Marcina 

Rogackiego Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czarnej, Panią Urszulę Pisarską- 

Plezię Dyrektor Gminnego Domu Kultury w Czarnej, Państwa Sołtysów z Gminy Czarna, 

zgromadzonych gości z miejscowości Olchowiec oraz obsługę techniczną. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na sali zgodnie z listą obecności znajduje się 15 radnych, 

wobec powyższego obrady XLVII Sesji Rady Gminy Czarna są prawomocne. 

2. Przyjęcie porządku obrad:  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś uwagi odnośnie przesłanego wcześniej 

porządku obrad. Nikt nie zabrał głosu. 

 Porządek obrad został poddany pod głosowanie Radnych: 

Głosowanie za przyjęciem porządku obrad: 

Za- 15 radnych  (jednogłośnie) 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie . 

3. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Gminy Czarna 

Przewodniczący Rady poinformował o głosowaniu za przyjęciem protokołu z XLVI sesji Rady 

Gminy Czarna ( z dnia 18 września 2023 roku). Zapytał również, czy wszyscy radni otrzymali 

wcześniej w/w protokół, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi, albo chciałby wprowadzić 

poprawki do protokołu z XLVI sesji Rady Gminy Czarna. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół nr XLVI/2023 z XLVI Sesji Rady Gminy 

Czarna:  

Za – 15 radnych (jednogłośnie) 



Protokół z XLVI sesji Rady Gminy Czarna został przyjęty jednogłośnie przez 15 radnych. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał uchwalonych na poprzedniej sesji Rady Gminy 

Czarna oraz z działalności międzysesyjnej Wójta. 

W tym punkcie Pani Małgorzata Bartnik – zastępca Wójta Gminy Czarna poinformowała jakie 

uchwały zostały podjęte na ostatniej XLVI sesji Rady Gminy Czarna i o etapie ich realizacji. 

Następnie Pan Bogusław Kochanowicz Wójt Gminy Czarna przedstawił sprawozdanie                            

z działalności międzysesyjnej. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1. zmian w budżecie Gminy w 2023 roku 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi lub pytania do 

otrzymanego projektu. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący poddał w/w projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Za- 15radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: XLVII/477/2023 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

5.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czarna 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi lub pytania do 

otrzymanego projektu. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący poddał w/w projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Za- 15radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVII/478/2023 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

5.3. wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi lub pytania do 



otrzymanego projektu. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący poddał w/w projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Za- 15 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVII/479/2023.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2024 roku po wcześniejszym ogłoszeniu                              

w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego. 

5.4. rozpatrzenia petycji z dnia 12 września  2023 r. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi lub pytania do 

otrzymanego projektu. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący poddał w/w projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Za- 15 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVII/480/2023.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

 

6. Sprawy różne 

1) Pismo Pani Ewy Pietruś z dnia 19 września 2023 r. 

Przewodniczący Rady odczytał treść powyższego pisma z dnia 19 września 2023 r.w sprawie 

prośby o możliwość zakupu części nieruchomości tj. lokalu zamieszkałego przez                                   

Panią Ewę Pietruś od ponad 10 lat, w budynku, który jest własnością Gminy Czarna.                  

Następnie Przewodniczący odczytał protokół z posiedzenia Komisji Oświaty i Kierunków 

Rozwoju Rady Gminy Czarna z dnia 25 października 2023 r. Komisja w protokole 

rekomenduje podjęcie działania do ewentualnej sprzedaży całej nieruchomości. 

Pan Bogusław Kochanowicz Wójt Gminy powiedział, że zainteresowana nie mieszka w tym 

lokalu ponad 10 lat, tylko co najwyżej 8 lat.  Nieruchomość ta położona jest na dużej działce   



i wymaga ona podziału, lokale tam znajdujące się są wyodrębnione.  Ta sprawa podlega 

jeszcze analizie. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie odczytany protokół z posiedzenia Komisji 

Oświaty i Kierunków Rozwoju Rady Gminy Czarna razem z uwzględnieniem przedstawionych 

uwag od Pana Wójta: 

Za- 15 radnych (jednogłośnie)  

Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty i Kierunków Rozwoju Rady Gminy Czarna z dnia 25 

października 2023 r. razem z uwzględnionymi uwagami został przyjęty jednogłośnie. 

2) Skarga Pana Michała Wachowskiego na działalność Kierownika Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Czarnej z dnia 12 października 2023 r.  

Przewodniczący Rady odczytał treść skargi Pana Michała Wachowskiego na działalność 

Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czarnej z dnia 12 października 2023 r. 

Następnie Przewodniczący odczytał protokół z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Czarna z dnia 26 października 2023 r. W powyższym protokole Komisja uznała 

niniejszą skargę za zasadną.  

Pan Marcin Rogacki Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czarnej odniósł się do 

przedstawionej skargi i zaproponował spotkanie ze wszystkimi radnymi, aby wypracować 

razem treść zarządzenia, kwestię odbioru odpadów i konstruktywnie nad tym porozmawiać. 

Przewodniczący nadmienił, że przygotowanie treści zarządzenia  w sprawie ustalenia stawek 

opłat za odbiór odpadów stałych znajduje się w kompetencji Kierownika ZGK, a nie Rady 

Gminy. Pan Marcin Rogacki odpowiedział, że jest tego świadomy, aczkolwiek chciałby tą 

sprawę skonsultować z radnymi, aby później nie było nieporozumień. Wspólnie można 

podjąć odpowiednie działania, które będą korzystne dla mieszkańców i radnych.  Pan Jan 

Podraza Przewodniczący Rady podkreślił, że zarządzenie powinno być zgodnie                                   

z obowiązującym prawem. Pan Marcin Rogacki przyznał rację Panu Podrazie, jednak mimo 

wszystko chciałby się spotkać i porozmawiać z radnymi w tym temacie, aby wypracować 

wspólnie odpowiednie zasady. Przewodniczący Rady zadał pytanie, czy Kierownik ZGK znał 

treść pierwszej skargi Pana Michała Wachowskiego z dnia 23 sierpnia 2023 r. Pan Marcin 

Rogacki przyznał, że nie był o niej poinformowany i o tamtej skardze dowiedział się po sesji 



Rady Gminy. Wyjaśnił też, że nie podjął jeszcze żadnych działań w tym temacie, ponieważ 

podjęta uchwała uznała wtedy skargę za bezzasadną pod względem formalnym. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pana Bogusława Kochanowicza Wójta Gminy, iż na 

stronie internetowej Gminy wyraźnie jest napisane, że w kompetencjach Kierownika ZGK jest 

wydawanie dokumentów zgodnych z prawem i ponoszenie za to odpowiedzialności. Czy                      

w związku z tym Gmina spróbuje uporządkować wykonywanie obowiązków służbowych. Pan 

Wójt zapewnił, że sprawa będzie wyjaśniona z Panem Rogackim. Pan Bogusław Kochanowicz 

podkreślił też, że przed wydaniem zaskarżonego zarządzenia nie było konsultacji i spotkania                

z radnymi, więc dlaczego miałoby być teraz.  

Przewodniczący Rady zapytał Pana Marcina Rogackiego Kierownika ZGK, czy zapoznał się z 

nagraniem ze spotkania w dniu 9 września 2023 r. z mieszkańcami Olchowca. Pan Marcin 

Rogacki odpowiedział, że nie miał okazji się zapoznać z tym nagraniem. Podsumował też, że 

zasady z zarządzenia funkcjonowały już nim sam objął stanowisko Kierownika ZGK.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Przewodniczący podkreślił, że cała sytuacja jest mocno niepokojąca. Kierownik ZGK nie 

zapoznał się z ustaleniami ze spotkania z mieszkańcami Olchowca. Pan Marcin Rogacki 

potwierdził, że ustalenia, które tam zapadły zostały mu przekazane przez księgową Panią 

Marią Piotrowicz z Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czarnej, która uczestniczyła w tym 

zebraniu. Jednak sam nie widział żadnej transmisji z tego posiedzenia.  

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do Pani Małgorzaty Bartnik Sekretarz Gminy, czy 

powinna już być podjęta uchwała w sprawie skargi. Pani Małgorzata Bartnik odpowiedziała, 

że uchwała powinna zostać wprowadzona do porządku obrad i poddana głosowaniu. Jest na 

to 3 miesiące.  

Przewodniczący poprosił Pana Wójta o wyegzekwowanie od Kierownika ZGK wykonywania 

jego obowiązków, jakie ma w zakresie czynności. 

3)Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych 

Pani Małgorzaty Bartnik Sekretarz Gminy poinformowała o złożonych oświadczeniach przez 

radnych, pracowników Urzędu Gminy i kierowników jednostek organizacyjnych. Radni złożyli 



14 oświadczeń do Przewodniczącego Rady, a Przewodniczący złożył swoje oświadczenie do 

Wojewody. Od Wojewody wpłynęła już informacja, że oświadczenie Przewodniczącego nie 

zawiera błędów. W Urzędzie Gminy obowiązek składania oświadczeń ma Wójt, Sekretarz                       

i Skarbnik. Poza tym oświadczenia majątkowe składają pracownicy, którzy mają 

upoważnienie Wójta do wydawania decyzji administracyjnych. Natomiast prawny obowiązek 

składania oświadczeń mają też kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy. Wpłynęła już 

informacja od Wojewody, że oświadczenie Wójta nie zawiera błędów. Urząd Skarbowy nie 

przesłał jeszcze informacji co do reszty złożonych oświadczeń. 

7. Interpelacje, wnioski, zapytania i oświadczenia Radnych  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać glos. 

Radny Marek Chmielewski zadał pytanie odnośnie remontu Szkoły Podstawowej w Czarnej: 

na jakim etapie jest ta inwestycja? Od dłuższego czasu nic tam się nie dzieje.  

Odpowiedzi udzielił Pan Bogusław Kochanowicz Wójt Gminy Czarna wyjaśniając, że remont 

szkoły odbywa się w formule „zaprojektuj i wybuduj”. W związku z tym wykonawca ma 

obowiązek złożenia stosownych dokumentów i otrzymania zezwolenia na budowę. Te 

procedury trwają bardzo długo, stąd wzięło się opóźnienie w rozpoczęciu prac. Wszystkie 

dokumenty zostały już złożone, a termin jest określony w umowie. Wszystko jest teraz                           

w rękach wykonawcy i musi on  zdążyć wykonać prace w wyznaczonym terminie.  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze jakieś pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący przedstawił wniosek o przeprowadzenie przez Komisję Rewizyjną kontroli             

w Zakładzie Gospodarki Komunalnej pod kątem działalności Kierownika zgodnie z jego 

zakresem obowiązków. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chciałby coś jeszcze dodać. Nikt 

nie zabrał głosu.  

Przewodniczący poddał powyższy wniosek pod głosowanie radnych: 

Za-12 radnych 

Przeciw- 0 radnych 

Wstrzymało się- 3 radnych 

 

Wniosek o przeprowadzenie przez Komisję Rewizyjną kontroli w Zakładzie Gospodarki 



Komunalnej został przyjęty przez Radę Gminy.  

 

8. Dyskusja  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych, sołtysów lub kierowników obecnych na sali 

chciałby zadać jakieś pytanie. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu obecnym na sali gościom z miejscowości Olchowiec tj. 

Panu Andrzejowi Ceglarzowi oraz Pani Alicji Kendik. 

Pan Andrzej Ceglarz poruszył temat odbioru nieczystości stałych, odbioru wody i sprawę 

bezpieczeństwa w Olchowcu pod względem drapieżników. Kolejno Pan Andrzej Ceglarz 

wymienił jakie według niego są nieprawidłowości prawne w aktach prawa miejscowego, 

które dotyczą odbioru śmieci i zaopatrzenia w wodę w Gminie Czarna.  Omówione zostało 

Zarządzenie Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czarnej, na które została złożona 

skarga przedstawiona na dzisiejszej sesji Rady Gminy. Według Pana Andrzeja Ceglarza 

Zarządzenie to posiada wiele błędów pod kątem prawnym. 

Poza tym, Pan Ceglarz poruszył problem z wydawaniem worków na śmieci przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej, które są ograniczone. Niektórzy właściciele domków na Olchowcu 

nie odbierają przyznanych im worków. Nasuwa się pytanie, na jakich zasadach są oni 

rozliczani? Przewodniczący Rady wyjaśnił, że stawka pieniężna jest zawsze ta sama. Jednak 

nie jest jasne, co się dzieje z odpadami z domków w Olchowcu, gdzie worki do ich segregacji 

nie są odbierane. W innych gminnych miejscowościach nie ma takich problemów. Wójt 

Gminy nie ma odpowiednich środków, aby odpowiadać za trudności z oddawaniem worków 

w Olchowcu. Pan Andrzej Ceglarz stwierdził, że jeżeli ktoś nie odbiera worków to i tak śmieci 

musi jakoś je oddawać, być w może w innych, zastępczych workach. Następnie 

zaproponował, żeby właścicieli tych worków dodatkowych, to znaczy osób użytkujących 

domki można obciążyć znacznie większą opłatą za oddawanie takich odpadów - poprzez 

wydanie w tym celu Zarządzenia Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej. Być może 

wtedy rozwiązałoby to ten problem. W odpowiedzi na tą propozycję Przewodniczący 

stwierdził, że nie może on się wypowiedzieć na ten temat pod kątem możliwości prawnych. 

Jest to sprawa do konsultacji z radcą prawnym. 

Kolejna propozycja Pana Ceglarza odnosiła się do osób, które użytkują domki na własne 



potrzeby i dotyczyła wprowadzenia tzw. „sezonowości”. To znaczy, jeżeli domek jest 

zamknięty np. od połowy października i otwierany w połowie kwietnia i jest nieużytkowany 

zimą, to jest wiadomo, że w tym okresie nie są tam produkowane śmieci, ani nie jest 

doprowadzana woda. Nie powinno być więc za nie opłat. Przewodniczący podsumował, że 

nawet w sezonie zimowym ZGK musi być jednak w gotowości, ponieważ część ludzi jednak 

na te domki przyjeżdża. W okresie zimowym mogłyby być jednak ustalone jedynie inne 

terminy odbioru odpadów, a nie brak całkowity opłat za śmieci. Jest to nawet niezgodne                    

z prawem.  

Pan Ceglarz powiedział, że jest to niesprawiedliwe żeby płacić za śmieci za cały rok, jeżeli 

ktoś korzysta z domku tylko pół roku. Być może opłaty mogłyby być odpowiednio obniżone                 

w stosunku do użytkowania nieruchomości, do powierzchni domku lub do zużycia wody. 

Przewodniczący na tą sugestię odpowiedział, że ciężko dobrać kryteria, które są całkowicie 

sprawiedliwe dla wszystkich, ponieważ zawsze ktoś jest pokrzywdzony.     

Następnie głos zabrała Pani Alicja Kendik, która jest właścicielką jednego z domków na 

Olchowcu. Poinformowała, że w tym roku zużyła 1 kubik wody, wyprodukowała 1 worek 

śmieci, a rachunek jaki otrzymała wyniósł 530 zł. Pani Alicja Kendik w swojej dalszej 

wypowiedzi przedstawiła istniejące problemy na domkach w Olchowcu z workami na 

odpady, ilością produkowanych śmieci i opłat z nimi związanych. Pani Kendik zaproponowała 

wprowadzenie opłat od ilości wyprodukowanych odpadów, a worki powinny być wydawane 

zgodnie z potrzebami, a nie płacone i wyliczane z góry.  

Pan Andrzej Ceglarz ponownie zabrał głos i poruszył problem odnośnie aktu prawnego dot. 

odprowadzania wody w związku z prowadzoną działalnością gospodarczą i opłat z tym 

związanych. Podsumował, że te osoby, które nie prowadzą działalności, także są wpisane              

w tą grupę, a jest to błędne. Następnie poruszył problem opłat za dojazd do wodomierza                         

z Zakładu Gospodarki Komunalnej.  

Na koniec swojej wypowiedzi, Pan Andrzej Ceglarz przedstawił swoje obawy dotyczące 

bezpieczeństwa w Olchowcu ze względu na pojawiające się tam niedźwiedzie, które z czasem 

będą się rozmnażać. Pan Ceglarz opowiedział też, że nie życzy sobie latających dronów nad 

domkami oraz przypomniał, że nad zalewem powinna panować cisza oraz zakaz używania 

łodzi z napędem motorowym, a latające helikoptery do tego zakazu się nie stosują.  



Przewodniczący podziękował gościom za wypowiedzi.  

Pan Jan Podraza poinformował, że analizę wspomnianych na dzisiejszej sesji problemów                 

i kwestii prawnych przeprowadzi radca prawny.  

Przewodniczący postawił wniosek, aby radca prawny zweryfikował wszystkie regulacje 

prawne obowiązujące w Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Czarnej. Niektóre wynikają                  

z przepisów wyższego rzędu i ZGK nie może dowolnie pewnych rzeczy ustalać, nawet jeżeli 

jest to korzystniejsze. Odnośnie kwestii używania dronów powinno być to zgłoszone na 

policję, dlatego, że drony na naszym terenie mogą latać prawdopodobnie po zgłoszeniu do 

straży granicznej. Te sprawy są uregulowane prawnie. Podobnie jest z helikopterami                             

i łodziami motorowerowymi. Rada Gminy nie ma takich kompetencji, aby takie sprawy 

analizować pod kątem regulacji prawnych. Jednak można tą informację jeszcze sprawdzić                 

i potwierdzić. Jeżeli chodzi o niedźwiedzie, to są organy, które się tym bezpośrednio zajmują, 

takie jak Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska. Były już prowadzone rozmowy na temat 

możliwości odstraszania drapieżników za pomocą broni z kulami gumowymi, jednak                              

w prawie polskim nie można strzelać do niedźwiedzia za pomocą amunicji.  

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił jakie ustalenia zapadły na spotkaniu                             

z mieszkańcami Olchowca w dniu 9 września 2023 r. Całość wypowiedzi znajduje się na 

transmisji z XLVII sesji Rady Gminy Czarna.  

Przewodniczący Rady ponownie przedstawił Radzie wniosek o weryfikację wszystkich 

wewnętrznych regulacji prawnych obowiązujących w Zakładzie Gospodarki Komunalnej 

przez radcę prawnego.  

Następnie głos zabrała Pani Małgorzata Bartnik Sekretarz Gminy, która poinformowała, że 

pomyliła się wcześniej i na rozpatrzenie skargi jest 1 miesiąc, natomiast 3 miesiące jest na 

rozpatrzenie petycji. Projekt uchwały w sprawie omawianej wcześniej skargi na działalność 

Kierownika ZGK można wprowadzić do porządku obrad i poddać pod głosowanie. 

Przewodniczący Rady wprowadził do porządku obrad projekt uchwały nr XLVII/481/2023                 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej                

w Czarnej. Następnie odczytał powyższy projekt uchwały. 

 



Przewodniczący Rady poddał zmianę w porządku obrad pod głosowanie radnych: 

Za- 15 radnych (jednogłośnie)  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi lub pytania do odczytanego 

projektu lub potrzebuje więcej czasu na zapoznanie się z treścią. Następnie Przewodniczący 

odczytał uzasadnienie do powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący raz jeszcze zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie: 

Za- 12 radnych  

Przeciw- 0 radnych 

Wstrzymało się- 3 radnych 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVII/481/2023.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos w jakiejś 

sprawie. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący podziękował radnym za pełny skład na 

dzisiejszej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji  

Przewodniczący zamknął obrady  XLVII Rady Gminy Czarna o godz. 10:40. 

 

 


